
DOM ZDRAVLJA PETRINJA
Matije Gupca 4,44 250 Pet nja
Upravno vije6e
URBROJ: 2 I 76-l 23102-873- I 9
Pet nja,02. rujna 2019.

Na temelju alanka 14. Statuta Doma zdravlja Petrinja Ufirc): 21'16-123102-236-14 od
26.oitjka 2014. godine, Izmjena i dopuna Statuta Doma zdravlja Petrinja"Urbroj: 2176-
123/02-234-16 odO7. travnja 2016. godine i Izmjena idopuna Statuta Dom zdravUa Petrinja,
Utbroj.2176-123102-414- l6 od 03. lipnja20l6. godine, al.l4. Statuta Doma zdmvlja Petrinja
( pro.isieni tekst) ur.broj. 2176-123102-990-16 od ll. studenog 2016. godine i alanka ll.
Poslovnika o radu Upravnog vijeaa vijei4 Urbroj2),76-123102-416-16, sazivam
43. sjednicu Unravnog vijcda Doma zdrrvlja Pelrinj! za dan

11. rujna (srijeda I 2019. u 15:00 sati

Sjednica ie se odrzati u prostorijama Ureda ravnatelja Doma zdravlja Petrinja,
R. LopaSiia lB, Petrinja

Za sjednicu predlazem sljedeii

DNEVNI RED:

I . Usvajanje zapisnika sa 42 sjednice Upravnog vije6a.
2. Prijedlog Odluke o usvajanju Statuta Doma zdravlja Petrinja.
3. Financijsko izvjcSie za srpanj 2019. godine.
4. Financijsko izvjseie za kolovoz 2019. godine.
5. Prijedlog Odluke o rebalansu Financijskog plana za 2019. godinu.
6. Prijedlog Odluke o cijcni medicinskog vjestadenja radne sposobnosti po zahdevu

pacijenata.
Prijedlog Odluke o zaposlenju na neodredeno vrijeme prvoslupnika medicinskog
laboratorijske dijagnostike na neodredeno vrijeme u Domu zdravlja Petrinja

7.

Ilazno.

g vijeia

I



DOM ZDRA!'LJA PETRINJA
UPRAVNO VIJECE
44250 Petrinja, Mttije Gupca 4
U rbr o l 2 1 7 6-123 1 02 -7 42 - l - 19

Petrinja, 10. srpnja 2019. godine

ZAPISNIK SA 42 . SJEDNICE UPRAYNOG VTJECA
DOMA ZDRAVLJA PETRINJA

Odrzane dana 10. srpnja 2019. godine s potetkom u 15, 00. sati. u prostorijarna Ureda

ravnatelja Doma zdmvlja Petrinja, R.t-opasida lB.
Slednici su bili nazodni sljedeii ilanovi Upravnog vijeia

l. Zeljko Softid-predsjednik Upravnog vijeda
2. Tatjana Kla i.-alan
3. Tihomir Cekovii. alan
4. Marko Boltuzi6.6lan
5. Blanka Juisid Grahovac.dlan

Ostali nazoani

l. Darko Jajdevid, dipl.iur, voditclj zapisnika
2. Renata Stanesi6, voditelj odjela za ekonomsko-financijske poslove

nabavu
DNEVNI RED

L Usvajanje zapisnika s 40. i 4l (telefonske) sjednice Upravnog vije6a.

2. Prijedlog Odluke o cijeni IKA vjeitatenja po llahtjevu pactenata.

3. Prijedlog Odluke o izrnjeni idopuni Pravilnika o unutamjoj organizaciji
i sistemalizaciji radnih mjcsta Doma zdravlja Petrinja

I

4. Ijinancijsko izvjcSte za svibanj 2019 godine.

5. Financijsko izvjesie za lipanj 2019. godine

6. !inancijsko ialjeS6e za period od0l. sijeanja do 30.lipnja 2019. godine'

7. IzvjeS6e o radu i financijskom poslovanju zdravstvene ustanove za 2018 g'

8. Razno

Zeljko Softi6-predsjednik Upravnog vijeia pozdravioje prisutne alanove Upravnog vijeda

i utvrdio je kvorum za 42. sjednicu Uprawog vijeia. Imenovani je obavijestio nazodne da

ravnatelj u;tanove ne6e biti prisutan na sjednici Upravnog vijeia zbog dogovorenog sastanka

sa zupanom.
ircdloZcni dncvni red 42. sjednicc tlanovi Upravnog vije6a jcdnoglasno su usvojili'

Ad. L Predsjednik UV stavio je toaku l . dnevnog reda (usvajanje zapisnika s 40 i 41 .

(telefonske) sjednice Upravnog vijeia na glasovanje alanovima UV'
Clanovi Upravnog vi.leda jednoglasno su prihvatili zapisnik s 40 i 41 (telefonske)

sjednice Upravnog vijeia.

Ad.2. Clan Upravnog vijeia Blanka Ju Si6 Crahovac izvlestila je dlanove Upravnog

vijeia da pojam IKA nije rcgularan pojam ved je to poitapalica' koja se koristi svakodnevno-

a daje toaan n^ziv " Medicinsko vjeslaacnje o radnoj sposobnosti".

Edita Sandrk Ivankovi6, dr.med. uputila je mail Pomodnici ravnatelja za kvalitetu i



dr. Grahovac da odgovore. koliko iznosi IKA vjestaaenje po pacijentu. Dr. Grahovac naglasila
je da se to odnosi na osiguranike koji nemaju aktivno osiguranje i da se aktivnim
osiguranicima \jestaaenje o radnoj sposobnosti napla6uje 350,00 kn po DTP-u. Svi pacijenti
koji zele da se upute na vjestaaenje o radnoj sposobnosli moraju platiti uslugu. a cijenu uslugc

odreduje komora. Cijena usluge mora stajali na vratima ordinacije i web stmnici ustanove.

Ltednik obiteljske medicine duzan jc pacijenta uputiti na medicinsko vjeStatenje o radnoj
sposobnosti kada se nalazi na bolovanju, a sve ostale zahtjeve plaia osobno osiSuranik,
naglasila je dr.Crahovac.
Predsjednik Upravnog vijeia predloZioje da se ova toCka dnevnog ieda dopuni ili priPremi

za sljedeiu sjednicu Upravnog vijeia kao da postoji mogudnost telefonskog saziva Upravnog

vije6a sto su ostali alanovi Upravnog vijeia prihvatili.

Ad,3. Darko Jajaevia. dipl.iur. upoznao je dlanove Upravnog vijeia s prijedlogom

Pravilnika o iznjenama i dopunama Pravilnika o unutamjoj organizaciji i sistematizaciji

radnih mjesta Dom zdravlja Petrinja.
Predsjednik Upravnog vijcta naglasio je daje stav Upravnog vijeda da svakom

djelatniku ustanove koji zavrii neko zvanje treba omoguiiti napredovanje, a tek onda
popuniavamo radna mjesta ako je neophodno s ljudima javnim pozivom

elanovi Upravnog vijeda prihvatili su Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o

unutamjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta Dom zdravlja Petrinja.

Ad.4. Renata Stanesii. voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i nabavu

naglasilaje daje ustanova svibanj 2019. godine zavr5ila s manjkom prihoda od 175.000,00

kn. Rezultat tog manjka su kapitalna ulaganja. Nabavljenaje stomatoloska stolica kojaje
pla6ena u svibnju 2019. godine. njena nabava predvidenaje iz decentraliziranih sredswa. koja

ae biti doznadena u srpnju 2019. godine. Prcdsjednik Upravnog vijeia postavio ie pitanje:

" Koliko jc stomatoloskih stolica kupljeno u zad[jih godinu i pol dana"?. Renata Stanesii

odgovoriia je da su nabavljene dvije stolice od Zupanije i dvije su kupljene, stolice su slare i

njihov opravak kosta 20.000,00 kn.
iredsjednik Upravnog vijeia postavio je pitanje:" Sto je s potrazivanjima i sto jc poduzeto"?

Vodiielj Odjela za ekonomsko financijske poslove i nabavu odgovorilaje:" Ravnatelj je

,urgoru*n .u Zupunom u svezi duga bolnice, a bez obzira na odluku Zupana' nakon povralka

ravnatelja s godisnjeg odmora ustanova 6e poslati opomenu pred tuZbu i ovrhu"?'

tlanovi Upravnog vijeia Prihvatili su l-inancijsko izvjesde za svibanj 2019 godine'

Ad.5. Renata Stancsii istaklajc daje ustanova lipanj 2019. godine zawsila u minusu

89.000.00 kn nakon Sto je pla6en prvi obrok za kov u Petrinji, Matije Gupca 4 Ustanova je

poslala zahtjev za isplatu iz dcceniraliziranih srcdstava koje te sjesti u kolovozu 2019' Sodinc'

bom zdravlia ic plaiio prvu privremenu situaciju u iznosu od 143 000'00 kn koja se vodi Pod

odrzavanjem. Prihodi i rashodi su u okvirima, a potraZivanja su standardna'

ilanovi Upravnog vijcca prihvatili su Financijsko izvje56e za lipanj 20l9 godine'

Ad.6. Renata Stane5i6 naglasila je da imamo izxjes6a koja se dostavljaju FINI iizvjei6a
koja se dostavliaju HZZO-u i Zupaniji,a izvjeSde prema fZZO-u i Zupaniji su prcglednija'

Ui rpni manlatoO0t.01. do30.06.2019. godine iznosi 226 552'00kn Sisadko-moslavadka

zupanija ustanovido 30.06.20lg godine duguje 208.828.00 kn, a za 20l 8 godinu zupanijaje

i


